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Ragunda kommun  
- ägarskap i MittSverige Vatten & Avfall AB 

Förslag till beslut 

Styrelsen beslutar 

att översända Ragunda kommuns förfrågan till Stadsbacken AB, för vidare 
hantering i MSVA-gruppens gemensamma ägarsamråd; samt 

att
  

översända beslutet för kännedom till kommunstyrelserna i Ragunda kommun, 
Sundsvalls kommun, Timrå kommun och Nordanstigs kommun 

 

Ärendet 

Ragunda kommun har efter ett beslut i kommunfullmäktige i juni 2022 sett över möjligheten 

till samverkan inom VA och avfall. Efter uppdrag från kommunstyrelsens arbetsutskott har 

samhällsbyggnadsavdelningen gått vidare med att undersöka möjligheterna till ägarskap i 

MittSverige Vatten och Avfall AB. En intresseanmälan är översänd till ägarkommunerna 

Sundsvall, Timrå och Nordanstig. 

Efter mottagande av intresseanmälan har ägarkommunerna gett MSVA i uppdrag att bereda 

ärendet och besvara Ragunda kommuns frågeställning.  

Huruvida fler kommuner ska få ingå i MSVA-gruppen är en fråga för våra ägarkommuner  

att diskutera, hantera och besluta om. Ett lämpligt forum för hantering av ärendet är  

det gemensamma ägarsamrådet för MSVA-gruppen, som sammanträder årligen.  

Stadsbacken AB har till uppgift att arrangera och sammankalla ägarsamrådet. 

  



 

 

Bakgrund 

Under 2022 har tjänstemän på MSVA kontaktats av tjänstemän hos Ragunda kommun, för 

att diskutera Ragunda kommuns utmaningar med att bedriva sin VA- och avfallsverksamhet. 

Det har lett till att kommunstyrelsen i Ragunda kommun har sett över behovet av att 

samverka med andra kommuner. 

Ragunda kommun vill nu starta en process för att få bekräftat om ömsesidigt intresse 

föreligger och i förlängningen förhandla om villkor för inträde i MSVA. 

Ekonomi 

Ej relevant i den inledande delen i processen.  

Motivering 

Huruvida fler kommuner ska få ingå i MSVA-gruppen är en fråga för våra ägarkommuner  

att diskutera, hantera och besluta om. Ett lämpligt forum för hantering av ärendet är det 

gemensamma ägarsamrådet för MSVA-gruppen, som sammanträder årligen.  

Stadsbacken AB har till uppgift att arrangera och sammankalla ägarsamrådet.  

Hållbarhet 

Ej relevant i den inledande delen i processen.  
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